
 

Členská schôdza SKCHP 

 
Slovenský klub chovateľov pudlov, Ovocinárska 198/20, 949 01  Nitra   
IČO: 31 744 737, DIČ: 2020844100   
IBAN: SK73 0200 0000 0000 4343 1062   

  
 

Dátum konania 18.06.2024 

Miesto konania Kynologický areál Donnautess, Vojka nad Dunajom 

Prítomní: 26 riadnych členov, 5 asociovaných členov. Zoznam podľa prezenčnej listiny 

 

1) Otvorenie  

2) Úvod 
Peter Tomeček privítal všetkých zúčastnených členov a Marián Kočiš podľa prezenčnej listiny rozdal Hlasovacie lístky 

všetkým riadnym členom. Peter Tomeček oznámil, že boli prijaté dve žiadosti o prijatie za riadneho člena od Milan Miloš 

Streďanský a Tímea Šebeň Zaťková. Žiadatelia boli prijatí za riadnych členov a taktiež dostali hlasovacie lístky. 

3) Schválenie programu rokovania 

 Peter Tomeček dal hlasovať o návrhu programu rokovania. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie 

s výsledkom: 

o  Za: jednohlasne 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

4) Určenie zapisovateľa a voľba overovateľov zápisnice 
 Peter Tomeček navrhol ako zapisovateľa Barboru Palušekovú, ako overovateľov Mariána Kočiša a Tímeu 

Arpášovú. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: jednohlasne 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

5) Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 
 Peter Tomeček navrhol, aby sa vzhľadom na nízky počet zúčastnených mandátová, volebná a návrhová komisia 

nevolila. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: jednohlasne 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

6) Voľba členov Výboru klubu 
 Peter Tomeček predniesol návrh 3 nových členov Výboru – Ivanu Gräczer, Lujzu Mackyovú a Tomáša Budaya 

a jednotlivo ich predstavil. Lucia Sládeková vzniesla námietku, že nesúhlasí s tým, aby sa členom Výboru stal 

človek, ktorý je aktívny vo výbore iného chovateľského klubu, pretože môže vynášať informácie. O návrhu Výboru 

sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 11 

o  Proti: 3 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

7) Zmena Stanov klubu 
 Predseda Peter Tomeček informoval členskú schôdzu, že výbor ani žiadny člen nenavrhli písomne v stanovenom 

termíne zmenu stanov, takže tento bod nebude predmetom rokovania. 
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 Lucia Sládeková navrhla, aby sa asociovaný člen stal riadnym členom automatický po uplynutí jedného roka od 

prijatia za člena, ak uhradil v danom termíne členský príspevok a ak sa nedopustil žiadneho disciplinárneho 

priestupku. 

 Peter Tomeček vysvetlil, že je potrebné, aby sa člen aktívne zapájal do činnosti klubu a sledoval si svoje práva 

a povinnosti podľa Stanov. 

 

8) Zmena Chovateľského poriadku klubu 
 Peter Tomeček predniesol návrh Výboru na zmenu Chovateľského poriadku SKCHP, ktorý bol zverejnený vopred 

na webovej stránke klubu. Výbor navrhuje článok IV. Pojednávajúci o bonitácii presunúť do Bonitačného poriadku 

SKCHP a pridať článok o chovateľskom servise pre nečlena SKCHP. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s 

výsledkom: 

o  Za: 11    

o  Proti: 1  

o  Zdržal sa: 2 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Predseda KRK, Marián Miškanin, dal procedurálny návrh, aby sa o každom bode z návrhu p. Sládekovej hlasovalo 

osobitne. 

 Hlasovanie o návrhu Mariána Miškanina: 

o  Za: 14   

o  Proti: 0  

o  Zdržal sa: 2  

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
 

 Lucia Sládeková navrhla, aby sa v Článku II., odsek 2) používal pojem zásady a nie typy plemenitby. 

O návrhu pani Sládekovej sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za:  6  

o  Proti: 7 

o  Zdržal sa: 3 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 
Výbor odporučil, aby sa touto otázkou zaoberalo Chovateľské kolégium a aby podrobne rozpracovalo jednotlivé 

zásady plemenitby.  

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby v Článku III., odsek 1), písmeno e) mohlo výnimku udeliť Chovateľské kolégium 

a doplniť vylúčenie súk, ktoré rodili dvakrát cisárskym rezom.  

Výbor odporučil, aby sa touto otázkou zaoberalo Chovateľské kolégium a vydalo k nej odborné stanovisko, ktoré 

bude prejednané na nasledujúcej Členskej schôdzi. 

O návrhu pani Sládekovej sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za:  3  

o  Proti: 9 

o  Zdržal sa: 6 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 

 Lucia Sládeková navrhla, aby v bol v článku III., odsek 8) pri preraďovaní z veľkostného rázu trpasličí do 

veľkostného rázu stredný maximálny súčet bonitačných bodov 15 a výsledok DBK maximálne stupňa B. O tomto 

návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 13    

o  Proti: 1  

o  Zdržal sa: 3 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 Lucia Sládeková navrhla, aby v článku V., odsek 3) výnimku udeľovalo Chovateľské kolégium. Peter Tomeček 

opätovne pripomenul, že Chovateľské kolégium je novovytvoreným poradným orgánom Výboru SKCHP, ako bolo 

schválené na Členskej schôdzi dňa 4.2.2023. Jediným rozhodovacím a výkonným orgánom podľa platných Stanov 

je Výbor a Členská schôdza. O návrhu p. Sládekovej sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 
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o  Za:  3  

o  Proti: 11 

o  Zdržal sa: 6 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby bolo v článku 10, bod 1) povinnosť vynechať aspoň jedno háranie medzi dvoma 

vrhmi. Viacero členov s týmto návrhom nesúhlasilo z dôvodu rozdielnej dĺžky cyklu súk, najmä v závislosti od 

veľkostného rázu. Na základe týchto skutočností vyzval Peter Tomeček Luciu Sládekovú, aby svoj návrh stiahla, 

s čím nesúhlasila. Touto otázkou sa ďalej bude zaoberať Chovateľské kolégium. O návrhu p. Sládekovej sa 

uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za:  8  

o  Proti: 7 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania:  NESCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby kontroly vrhu vykonával hlavný poradca alebo členovia Chovateľského kolégia 

zaškolení poradcom chovu, nakoľko veterinári neriešia a nepoznajú plemenné znaky, vady a podobne. O tomto 

návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za:  11 

o  Proti: 10 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania:  NESCHVÁLENÉ 

 

9) Zmena Vykonávacieho predpisu č. 1/2021 k Zápisnému poriadku Únie kynologických 

klubov. 
 K zmene tohto dokumentu neboli prijaté žiadne návrhy, ani doplnenia, z programu sa vypúšťa. 

 

10) Zmena Výstavného poriadku klubu 
 Barbora Palušeková predniesla návrh Výboru na zmenu Výstavného poriadku SKCHP, ktorý bol zverejnený vopred 

na webovej stránke klubu. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 21 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 2  

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 Lucia Sládeková navrhla v Článku I., odseku 1 namiesto „Jubilejné výstavy“ uviesť „ostatné výstavy“. O tomto 

návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 Lucia Sládeková navrhla v Článku II., odseku 2 doplniť bod j) v znení: „trieda mimo konkurencie“ („trieda pre 

uchovnenie“) – od 15 mesiacov – je určená pre jedincov, ktorí potrebujú byť posúdení na niektorej z výstav 

organizovaných SKCHP z dôvodu účasti na bonitácii. Nevyžaduje sa výstavná úprava v zmysle štandardu FCI, 

zadáva sa len známka bez nároku na účasť v súťažiach o ďalšie tituly zadávané na danej výstave.“ O tomto návrhu 

sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 Lucia Sládeková navrhla uvádzať vo Výstavnom poriadku aj počet umiestnení v jednotlivých záverečných 

súťažiach. Výbor dopracuje logiku určovania počtu miest podľa finálneho obsadenia tried na danej výstave. 

O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 
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o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Ivana Gräczer navrhla v článku II., písmeno i) doplniť možnosť účasti v triede seniorov aj jedincom 

s nekompletným chrupom. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Ivana Gräczer navrhla v článku III., písmeno b) doplniť aj triedu seniorov. O tomto návrhu sa uskutočnilo 

hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Ivana Gräczer navrhla v článku IV., v bode 5) a 6) znížiť počet odchovov na 2, namiesto 3. O tomto návrhu sa 

uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 16 

o  Proti: 1 

o  Zdržal sa: 4 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

11) Zmena Bonitačného poriadku 
 Peter Tomeček predniesol návrh Výboru na zmenu Bonitačného poriadku SKCHP, ktorý bol zverejnený vopred na 

webovej stránke klubu. Tento návrh je zosúladením a presunutím bonitácie z Chovateľského poriadku SKCHP do 

Bonitačného poriadku SKCHP. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 22 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 2 

Výsledok hlasovania:  SCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby sa v článku I., bode 4) použil namiesto pojmu zviera pojem pudel. O tomto návrhu sa 

uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

Hlasovanie: 

o  Za: 13 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby bolo v článku III., bode 4) prípustné iba komisionálne posúdenie DBK. Peter Tomeček 

vysvetlil, že nemožno diskriminovať veterinárnych lekárov, ktorí nie sú členmi SPDD, avšak majú špecializáciu 

ortopédia a majú oprávnenie vydávať medzinárodné certifikáty DBK/DLK uznávané FCI. O návrhu p. Sládekovej sa 

uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

Hlasovanie: 

o  Za: 0 

o  Proti: 13 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 
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 Lucia Sládeková navrhla zaviesť povinnosť testovania ochorení prcd-PRA a rcd4-PRA aj pre veľké pudle alebo celý 

balík „Pudel“, ktorý ponúka genetické laboratórium LABOKLIN. O návrhu p. Sládekovej sa uskutočnilo hlasovanie s 

výsledkom: 

Hlasovanie: 

o  Za: 0 

o  Proti: 13 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: NESCHVÁLENÉ 

 

 Peter Tomeček navrhol, aby túto tému podrobne rozpracovalo Chovateľské kolégium – návrh pridať Výberovú 

chovnosť a presne definovať jej podmienky. 

Hlasovanie o návrhu Petra Tomečka: 

o  Za: 13 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková navrhla, aby sa v článku IV., bode 3) a 4) používal pojem Bonitačná karta. O tomto návrhu sa 

uskutočnilo hlasovanie s výsledkom: 

o  Za: 13 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Lucia Sládeková mala pripomienku k článku IV., bod 7), že rozhodca na bonitácii rozhoduje a nie navrhuje 

uchovnenie. Peter Tomeček predniesol, že Bonitačný poriadok SKJ v článku 3 – Posúdenie psa explicitne 

stanovuje: „Rozhodca pre posúdenie exteriéru navrhuje uchovnenie, resp. neuchovnenie konkrétneho jedinca a je 

v kompetencii chovateľského klubu, či návrh akceptuje, čiastočne akceptuje (napríklad obmedzeným chovným 

využitím jedinca), alebo či ho neakceptuje a jedinca napriek návrhu rozhodcu do chovu zaradí.“ Nasledovala 

diskusia medzi členmi. Peter Tomček navrhol, aby túto otázku doriešilo Chovateľské kolégium. O návrhu Lucie 

Sládekovej sa uskutočnilo hlasovanie s nasledovným výsledkom: 

o  Za: 0 

o  Proti: 13 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania:  NESCHVÁLENÉ 

 

 Nikoleta Reiprichová navrhla, aby sa rozšíril zoznam posudzovateľov luxácie pately o všetkých špecialistov-

ortopédov, ktorí majú oprávnenie vydávať certifikát na posúdenie DBK. 

o  Za: 14 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 1 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Patrícia Danková a Lujza Mackyová navrhli, aby bola z Bonitačného poriadku vypustená povinnosť dokladať 

k žiadosti o pripúšťacie povolenie skeny zdravotných vyšetrení krycieho psa a potvrdenie o výške krycieho psa, 

nakoľko v členských štátoch FCI sú rozdielne podmienky pre zaradenie do chovu a potvrdenie o výške je 

v mnohých prípadoch iba čestným vyhlásením majiteľa krycieho psa. 

o  Za: 16 

o  Proti: 1 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

 Patrícia Danková navrhla, aby bol zrušený poplatok za použitie krycieho psa. 

o  Za: 17 

o  Proti: 0 
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o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

12) Správa o činnosti klubu a Výboru klubu za rok 2022 
 Peter Tomeček predniesol správu o činnosti Výboru klubu za rok 2022 a vyzval členov, aby viac participovali na 

plánovaní klubových aktivít. Prítomní členovia ju vzali na vedomie. 

o  Za: 15 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

13) Správa Kontrolnej a rozhodcovskej komisie za rok 2022 
 Predseda KRK Marián Miškanin predniesol Správu Kontrolnej a rozhodcovskej komisie za rok 2022. Skonštatoval, 

že nezistil poručenie Stanov, ani interných predpisov klubu. Inventarizačná komisia nezistila inventarizačné 

rozdiely v majetku klubu. Ciele klubu na rok 2022 boli splnené len čiastočne. Prítomní členovia ju vzali na 

vedomie. 

o  Za: 16 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

14) Správa o činnosti a hospodárení podľa plánu činnosti a rozpočtu za rok 2022 
 Peter Tomeček predniesol správu o činnosti a hospodárení podľa plánu činnosti a rozpočtu na rok 2022. Prítomní 

členovia ju vzali na vedomie. 

o  Za: 16 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

15) Plán činnosti a hospodárenia klubu na rok 2024 
 Peter Tomeček predniesol návrh plánu činnosti a hospodárenia klubu na rok 2024. O tomto návrhu sa uskutočnilo 

hlasovanie: 

o  Za: 16 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

16) Návrh ročného rozpočtu klubu na rok 2024 

 Peter Tomeček predniesol návrh ročného rozpočtu klubu na rok 2024. O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie: 

Hlasovanie: 

o  Za: 16 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

17) Informácia o Zásadách hospodárenia klubu 
 Peter Tomeček navrhol, aby Zásady hospodárenia klubu boli prerokované na nasledujúcej Členskej schôdzi. 

O tomto návrhu sa uskutočnilo hlasovanie: 

o  Za: 16 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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18) Diskusia a rôzne 
 Peter Tomeček vyzval členov, aby pomohli Výboru a navrhli vhodnú lokalitu pre usporiadanie budúcoročnej 

Európskej výstavy pudlov. Výbor upresní podmienky, ktoré musia dané priestory spĺňať. 

 

19) Schválenie uznesenia 
Hlasovanie: 

o  Za: 17 

o  Proti: 0 

o  Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 

20) Záver 
Peter Tomeček poďakoval všetkým prítomným členom, ktorí sa zúčastnili Členskej schôdze. 

 

 

Vo Vojke nad Dunajom, dňa 18.06.2023 

 

 

Zapisovateľ:  Barbora Palušeková     

 

 

Overovatelia:  Marián Kočiš 

 

 

  Tímea Arpášová 

 

 

 

         Peter Tomeček 

         predseda SKCHP 


